## Mettler-Toledo AG

**Process Analytics** 

Address
Mail address
Phone
Fax
Bank
Account No.

Irm Hackacker 15, CH-8902 Urdorf, Switzerland
P.O. Box, CH-8902 Urdorf

www.mtpro.com

To whom it may concern

## Confirmation of Surface Roughness Oberflächenrauheit Bestätigung

We/ Wir

Mettler-Toledo AG, Process Analytics

Im Hackacker 15 8902 Urdorf Switzerland

hereby confirm that we have attained the Quality Assurance Certificate ISO 9001 and the Environmental Certificate ISO 14001. The invoiced and shipped goods are developed, produced and tested according to the regulations of our Certified Quality and Environmental Management Systems and fulfil our technical specifications:

sind im Besitz des Qualitätszertifikates nach ISO 9001 und des Umweltzertifikates nach ISO 14001. Die verrechnete und versandte Ware wird in Übereinstimmung mit den Grundsätzen unseres zertifizierten Qualitäts- und Umweltmanagement Systems entwickelt, hergestellt und geprüft und erfüllt unsere technischen Spezifikationen:

Description of Goods Beschreibung der Ware

InTrac776e, InTrac777e, InTrac779e InTrac797e, InTrac799e, InTrac798e

Confirmation Bestätigung

The wetted surfaces and the cylinder jacket of the immersion tube are provided with a maximal roughness Ra of N6 respectively  $0.8 \mu m$ .

Die Medium berührten Oberflächen und die Tauchrohrmantelfläche weisen eine maximale Rauheit Ra von N6 beziehungsweise  $0.8~\mu m$  auf.

**Mettler-Toledo AG, Process Analytics** 

Waldemar Rauch

Valle (

General Manager PO Urdorf

Date/ Datum October 6, 2006

METTLER TOLEDO